
Motion till Vänsterpartiets årsmöte i Umeå 2018-02-18 

 

Driv frågan om kommunala stadsnära naturreservat. 

Bakgrund 

I Umeå finns idag ett stadsnära kommunalt naturreservat; Grössjön. Det finns även ett 

kommunalt naturreservat utanför staden; Strömbäck-Kont. 

När Umeå växer innebär det storskalig expolatering vilket hotar skyddsvärda naturområden. 

Då frågan om stadsnära reservat tidigare har varit på agendan så har den motargumenterats 

genom att hänvisa till att värdefulla naturmiljöer skyddas genom olika typer av planer 

(översiktsplan, detaljplan, etc.) Jag anser att detta inte räcker då denna typ av planer är för 

lätta att revidera. Ett naturreservat utgör ett starkare skydd för värdefull natur, något som är 

viktigt för oss som bor i Umeå idag och viktigt för kommande generationer. 

I mina ögon är det ett svagt ställningstagande att hänvisa till planer, och en tråkig inställning 

att värdefulla naturmiljöer inte är värda ett starkare skydd. 

Jag yrkar därför;  

Att: Årsmötet ger i uppdrag åt styrelsen att ta fram underlag för vilka stadsnära 

naturområden som i dagsläget kan lämpa sig för reservatsbildning. 

Att: Årsmötet ger i uppdrag åt styrelsen att se till att när underlag finns ta upp denna fråga i 

kommunfullmäktige på ett sätt som de inblandade bedömer lämpligt. 

 

Tobias Johansson, Umeå. 

Medlem i Vänsterpartiet. 

 


